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Participatiebijeenkomst over de inrichting van de groenstrook 
aan de Neerbosscheweg  
 

Op 7 april 2025 organiseerde de gemeente Nijmegen een participatiebijeenkomst voor 

bewoners van wie het huis grenst aan de plek waar een groenstrook opnieuw wordt 

ingericht. Deze groenstrook ligt aan de Neerbosch-Oost-kant van de oude 
Neerbosscheweg. Daar gaat een fietsstraat de oude rijbanen van de Neerbosscheweg 

vervangen. Deze nieuwe inrichting hoort bij de wegen die worden aangelegd en aangepast 
in en rond het gebied Winkelsteeg. De groenstrook komt tussen de gele lijnen die op het 

plaatje hieronder staan: 

 

 
Binnen de gele lijnen komt de groenstrook. 

De bijeenkomst was bij Wijkcentrum de Schalmei en begon met een inloop om 18:45 uur. 

Om 19:00 uur startte Sandra Polman namens de gemeente de bijeenkomst met een 

presentatie van het ontwerp van de omliggende omgeving en de fietsstraat. Deze 

presentatie is ook te zien op de MijnWijkplan-pagina ‘Stationsomgeving Goffert – 

Veranderingen Infrastructuur’. 

 

Tijdens de presentatie werden er vragen gesteld over het ontwerp van de fietsstraat en de 

omliggende omgeving. De vragen zijn hieronder samengevat per thema. Bewoners 

hebben ook gereageerd op de inrichting van de groenstrook. Die reacties staan op 

bladzijde 3 van dit verslag. 
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Parkeren 
Heeft het Bastion Hotel eigen parkeerplekken op hun terrein? 
Ja, het Bastion heeft zelf parkeerplekken. Gasten van het Bastion Hotel parkeren op de eigen 

parkeerplekken van het Bastion hotel. 

Wegen 
Hoe wordt de rijrichting van de Graafseweg in de nieuwe situatie vanuit Dukenburg 

richting de stad? 

De rijbanen van de Graafseweg liggen uiteindelijk aan de noordkant (aan de kant van 

Neerbosch-Oost) naast elkaar. Als je vanuit Dukenburg komt, wordt aangegeven in welke 

baan je moet voorsorteren. Bij het kruispunt van de Graafseweg/S100(Neerbosscheweg) 

maak je dan een bocht naar rechts en daarna naar links op de bestaande Graafseweg 

richting het centrum.  

Fietsonderdoorgang Nelson Mandela-plein 
De trap bij de fietsonderdoorgang, is die niet te gebruiken met een rollator? 
Er is een andere route voor gebruikers van rollators. Dit pad heeft een stijging van maximaal 

4 procent. Dat is de regel voor het maken van een pad dat toegankelijk is voor rollators en 

rolstoelgebruikers.  

Komt er een leuning bij de trap in de onderdoorgang? 
Ja, er komt een leuning. 

Komt er een trappetje in de onderdoorgang naar de Aubadestraat? 
Nee, dat komt er niet. Op deze plek kan dat niet vanwege alle kabels en leidingen die hier in 

de grond zitten. 

Hoe zorgen jullie ervoor dat er geen olifantenpaadje ontstaat als er geen trappetje komt 

naar de Aubadestraat? 
Er worden struiken en andere planten geplant om dat te voorkomen. De gemeente Nijmegen 

houdt in de gaten of er toch nog olifantenpaadjes ontstaan. Als dat zo is, dan kunnen daar 

nog dingen worden aangepast in de omgeving, zoals meer beplanting. 
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Wordt het  goed verlicht, ook buiten de onderdoorgang? 
Op het plaatje hieronder is te zien hoe de onderdoorgang wordt verlicht en de omgeving 

eromheen. Let op: aan dit plaatje kunnen geen rechten worden ontleend. Het kan zijn dat er 

nog dingen aangepast worden in het ontwerp. 

 

Aan de westkant van de S100, waar de fietsstraat komt, ligt de lage muur die het geluid 

tegenhield van de S100. Gaat die muur weg? Zo ja, waar gaat de muur naartoe? 
De lage muur was opgebouwd uit blokken die we difractoren noemen. Die waren bedoeld 

om het geluid van de S100 omhoog af te buigen. Die gaan inderdaad weg en ze komen niet 

terug. Het kan zijn dat ze opnieuw gebruikt worden op een andere locatie. 

Wat is de route voor autoverkeer naar het Bastion Hotel? 
Vanaf het noorden [red: vanaf het Gaziantepplein] kan de uitvoegstrook op de 

Neerbosscheweg (S100) gebruikt worden. Zo kan er met de auto naar de fietsstraat worden 
gereden. Vanuit het zuiden rijdt u linksaf bij de kruising S100-OC Huismanstraat en 
vervolgens via de nieuwe ontsluiting naar het Bastion Hotel. 
 
Fietsstraat en groenstrook Neerbosscheweg 

Komt er een afscheiding tussen het fietspad en de groenstrook?  
De gemeente Nijmegen wil de inrichting graag zo open en licht mogelijk houden. Daarom 

komt er geen afscheiding tussen het fietspad en de groenstrook.  
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Reacties van bewoners op de inrichting van de groenstrook 
Na de presentatie was het woord aan de elf aanwezige bewoners. Zij hebben hun ideeën, 

wensen en zorgen over de inrichting van de groenstrook gedeeld met de gemeente 

Nijmegen. Deze staan hieronder genoemd: 

 

- Geen bankje of gebruiksgroen. Dit werd opgemerkt door bewoners omdat er 

zorgen zijn dat een bankje en gebruiksgroen de groenstrook tot een zit- en 

hangplek kan maken. Overlast daarvan is ongewenst door de bewoners.  

- Bomen: 

• Fruitbomen en –struiken, een pluktuin 

• Bloesembomen  

• Krentenbomen  

• Gras en bomen; bewoners gaven hierbij aan dat ze graag zouden zien dat de 

inrichting eenvoudig blijft. 

 

- Een informeel pad. Bijvoorbeeld licht kronkelend zoals het pad dat er nu ook al is. 

Dit is een pad dat is ontstaan zonder dat het aangelegd is door de gemeente 

Nijmegen. Bewoners maken nu namelijk ook al gebruik van de groenstrook om 

bijvoorbeeld te wandelen of de hond uit te laten. De aanwezige bewoners merkten 

op dat ze graag zouden zien dat dit pad blijft in de nieuwe inrichting. 

- Klassieke bloembollen, zoals tulpen en narcissen 

- Verschillende soorten bloemen en kruiden. Bijvoorbeeld zoals in de berm bij de 

Energieweg. 

- Een inrichting die het hele jaar door mooi is. Bewoners merkten hierbij op dat ze 

graag zouden zien dat de groenstrook het hele jaar door mooi is en niet alleen een 

paar weken wanneer de bloemen bloeien. 

- Hondenuitlaatplaats 

- Vuilnisbak voor hondenpoep met een paal met hondenpoep-afvalzakjes 

- Insectenhotel  

- Een speelplek of –aanleiding voor jonge kinderen 
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Uit de reacties hierboven waren er drie ideeën het meest populair bij de aanwezige 

bewoners: 

1. Een informeel pad 

2. Klassieke bloembollen, zoals tulpen en narcissen 

3. Verschillende soorten bloemen en kruiden  

De gemeente Nijmegen gaat de komende maanden aan de slag met een ontwerp voor de 

groenstrook. De drie meest populaire ideeën worden zover mogelijk in het ontwerp 

verwerkt. Het ontwerp wordt daarna opgestuurd naar de bewoners die aanwezig waren 

bij de participatiebijeenkomst. Deze bewoners mogen dan reageren op het ontwerp.  

De gemeente Nijmegen deelt het concept ontwerp ook op MijnWijkplan zodat andere 

bewoners er nog op kunnen reageren. U kunt dit doen door een mail te sturen naar 

winkelsteeg@nijmegen.nl met als onderwerp ‘reactie op concept ontwerp groenstrook'. 

Naar verwachting is het definitieve ontwerp van de groenstrook eind 2025 klaar. Dat 

wordt dan ook weer vermeld op deze pagina van MijnWijkplan (Stationsomgeving Goffert 

– Veranderingen Infrastructuur). 
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